
 PROTOKÓŁ  Nr  XII/11 
         z obrad sesji Rady Miejskiej 

          odbytych w dniu  04 października  2011r. 

 

Ad. 1.  Otwarcia  obrad  XII sesji Rady Miejskiej w Chodczu  dokonała Przewodnicząca – 

Danuta Warszawska  o godz. 10,oo, witając wszystkich radnych uczestniczących w obradach 

oraz Burmistrz  Chodcza     -    Kazimierza Sawińskiego, Skarbnika Miasta i Gminy     -  Danutę 

Nowakowską  a także:  sołtysów, kierowników jednostek budżetowych , dyrektorów szkół 

oraz  zaproszonych  gości. W obradach uczestniczyło 14 radnych, wobec czego obrady i 

podjęte uchwały są prawomocne (nieobecni: Bohdan  Kluzik).                                        

Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie. 
- stwierdzenie prawomocności obrad, 
- przyjęcie porządku obrad, 
- przyjęcie  protokołu  z poprzedniej sesji, 

2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami. 
- przedłożenie informacji przez  Burmistrza, 
- dyskusja, 

3.   Informacja o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady w okresie między sesjami. 
       - udzielenie przez  Burmistrza Chodcza odpowiedzi i wyjaśnień co do przedłożonych     
         wniosków z posiedzeń Komisji, 
       - dyskusja, 
4.   Sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Chodecz za I półrocze 2011  roku. 
      - przedłożenie sprawozdania – Skarbnik MiG, 
      - dyskusja,   
      - opinia  Komisji Budżetu i Finansów, 
      - przyjęcie sprawozdania,     
5.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2011.      
      - przedłożenie  projektu- Skarbnik. 
      - dyskusja, 
      - opinia Komisji Budżetu i Finansów    - podjęcie  uchwały, 
6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu Miasta i Gminy  na   
    rok 2011.   
     - przedłożenie  projektu -Skarbnik, 
     - dyskusja, 
     - opinia Komisji Budżetu i Finansów, 
     - podjęcie uchwały, 
7.  Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu  długoterminowego. 
     - przedłożenie projektu  - Skarbnik, 
     - dyskusja, 
     - opinia Komisji Budżetu i Finansów, 
     - podjęcie uchwały, 
8.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy  
     Chodecz na lata 2011- 2014. 



      - przedłożenie projektu – Skarbnik. 
      - dyskusja, 
      - opinia Komisji Budżetu i Finansów. 
      - podjęcie uchwały, 
9.  Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia  
     głosowania dla wyboru ławników do Sądu Rejonowego we Włocławku. 
     -  przedłożenie informacji -  P. Sekretarz, 
     -  dyskusja, 
     - podjęcie uchwały, 
10. Podjęcie uchwały w  sprawie przyjęcia Regulaminu głosowania w wyborach ławników do  
      Sądu Rejonowego we Włocławku. 
     -  przedłożenie informacji – P. Sekretarz, 
     -  dyskusja, 
     - podjęcie uchwały, 
11.  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników. 
     -  przedłożenie opinii   Zespołu ds. opiniowania  kandydatów na ławników sądowych –  
        P. Stempczyński, 
     - dyskusja, 
     - akt głosowania, 
     - odczytanie protokołu Komisji Skrutacyjnej, 
     - podjęcie uchwały, 
12.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Powiatu Włocławskiego  

zadań z zakresu zimowego utrzymania dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach     
tych dróg w sezonie zimowym 2011/12. 

     -  przedłożenie informacji- E. Nowakowski, 
     - dyskusja, 
     - opinia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej, 
     - podjęcie uchwały, 
13.  Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Chodczu 
przeprowadzenia kontroli (budowa przydomowych oczyszczalni ścieków). 
      - przedłożenie  informacji – Przewodnicząca, 
      - dyskusja, 
      - podjęcie uchwały, 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Chodczu  
       przeprowadzenia kontroli (modernizacja amfiteatru letniego). 
      - przedłożenie  informacji – Przewodnicząca, 
      - dyskusja, 
      - podjęcie uchwały, 
15. Stanowisko Rady Miejskiej w Chodczu w sprawie poparcia inicjatywy Powiatu  
      Włocławskiego dotyczącej przeznaczenia gruntów należących do Agencji Nieruchomości  
      Rolnych OT w  Warszawie będących w administrowaniu OHZZ Sp. Z o.o. w Chodeczku na  
      cele związane z edukacją publiczną. 
    - przedłożenie stanowiska – P. Wilińska, 
    - dyskusja, 
    - opinia Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu, 
    - przyjęcie  stanowiska, 
16. Interpelacje i zapytania  radnych. 



17.  Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
18.  Zakończenie obrad sesji. 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała przedstawiony porządek obrad pod głosowanie. 
Za przyjęciem  porządku  obrad głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – protokół był wyłożony do wglądu, można było się 
zapoznać.  Przyjęcie protokołu poddała Przewodnicząca Rady pod głosowanie – za 
przyjęciem  głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się . Protokół został przyjęty. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej  przedstawię Państwu nowego komendanta Policji w Chodczu 

Pana Grzegorza Safianowskiego. Życzę by mieszkańcy Miasta i Gminy Chodcza nie stwarzali  

dużo problemów i żeby w naszej Gminie pracowało się łatwo, miło i przyjemnie. Proszę 

bardzo Pana o zabranie głosu .  

Pan Safianowski  bardzo serdecznie witam Państwa. Jak Pani Przewodnicząca powiedziała 

nazywam się Grzegorz Safianowski. Mieszkam  po sąsiedzku w Gminie, w zasadzie w samym 

Lubieniu Kujawskim. Od 21 września mam przyjemność pełnić obowiązki kierownika 

Posterunku Policji, ponieważ Pan Józef Wojciechowski odszedł na zasłużoną emeryturę, a 

jego stanowisko no nie może zostać tak puste, sprawy bieżące muszą się ciągnąć dalej. 

Chciałbym powiedzieć, jeżeli chodzi o sprawy bieżące, problemy, wydarzenia to wiecie 

Państwo gdzie znajduje się Posterunek, serdecznie zapraszam. Ja urzęduje praktycznie od 

poniedziałku do piątku w godzinach od 07.30 do 15.30. Policjanci urzędują oczywiście w 

innych godzinach. Również cały harmonogram pracy jest wywieszony na terenie Posterunku, 

natomiast w sprawach  bardzo ważnych telefony  alarmowe  - 997, 112 są aktualne, 

dodzwonicie się Państwo do Komendy Miejskiej we Włocławku. Jeżeli będzie taka 

konieczność to będziemy ściągali policjantów, czy Ja osobiście, czy ktoś inny. Mam nadzieję, 

bo słyszę że, jeżeli chodzi o współpracę Policji i samorządu i Rady tutaj panowały bardzo 

dobre stosunki. Mam nadzieję że, to nie ulegnie pogorszeniu, a wręcz ulegnie poprawie, tego 

bym sobie bardzo życzył. Również mam nadzieję że z mojej strony będziecie Państwo też 

mieli wszelką możliwą pomoc. Służę taką pomocą,  to tyle co chcę powiedzieć tytułem 

wstępu. Bardzo dziękuję za udzielenie głosu.  

Przewodnicząca Rady -   w związku z tym, że nie ma   byłego komendanta  na sesji  Pana 

Józefa Wojciechowskiego chciałabym podziękować takimi słowami :     „ Szanowny Pan Józef 

Wojciechowski , kierownik Posterunku Policji Chodcza, Komenda Miejska Policji we 

Włocławku. W związku z przejściem Pana na emeryturę, Rada Miejska w Chodczu składa 

serdeczne podziękowania za wieloletnią współpracę mającą na celu zapewnienie 

bezpieczeństwa mieszkańcom Miasta i Gminy Chodecz. Szczególnym zaangażowaniem 

wykazał się Pan w zakresie współpracy Chodcza w organizacji imprez i uroczystości  z 

udziałem tutejszego samorządu. Za odpowiedzialne pełnienie obowiązków służbowych, 

serdecznie Panu dziękujemy życząc jednocześnie wszystkiego najlepszego, dużo zdrowia, 

pomyślności w życiu osobistym – Przewodniczący Rady Miejskiej Danuta Warszawska.  

Chciałabym  złożyć podziękowanie na  ręce obecnego Komendanta. Proszę o przekazanie. 



Pan Grzegorz  Safianowski  w imieniu  Pana Józefa  Wojciechowskiego  byłego Komendanta  
dziękuję za życzenia .  
Przewodnicząca Wysoka Rado przystępujemy do realizacji porządku obrad dzisiejszej sesji.  
 

Ad. 2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej  poprosiła Burmistrza o przedłożenie informacji. 
 Burmistrz Kazimierz Sawiński przedłożył sprawozdanie  z działalności między sesjami. 
Treść sprawozdania stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Dyskusja – w punkcie tym radni nie zabierali głosu. 
Sprawozdanie  zostało przyjęte do  akceptującej wiadomości. 
 
 Ad. 3. Sprawozdanie o odbytych posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej w okresie 
między sesjami. 
- udzielenie przez Burmistrza Chodcza odpowiedzi i wyjaśnień co do przedłożonych 
wniosków z posiedzeń  Komisji, 
- dyskusja, 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła przewodniczących o przedłożenie  sprawozdania z 
prac Komisji Rady Miejskiej  w następującej kolejności: 
 
1)  Pani Ewa Kwiatkowska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej. 
Radna  Ewa Kwiatkowska  w omawianym okresie Komisja Rewizyjna miała jedno posiedzenie 
na którym omówione były następujące tematy: 
- zadanie wykonane przez Radę – sprawa Pana Jerzego Szałańskiego, 
- analiza zasadności poniesionych kosztów dla wykonania uszczelnienia płyty betonowej w 
amfiteatrze letnim, 
- przygotowanie planu działania Komisji w związku ze zleconym przez Radę zadaniem, 
- sprawy bieżące, 
Jeżeli chodzi o pkt. 1  na tym posiedzeniu Komisja Rewizyjna zgodnie z uchwałą Rady  z 31 
sierpnia 2011r. dotyczącą przestrzegania przez radnego J. Szałańskiego ustawy o 
samorządzie gminnym zapoznała się z następującymi dokumentami: 
a)oświadczenie majątkowe z dnia 28 grudnia 2010r. złożone przez radnego , 
b) oświadczenie majątkowe z  27 kwietnia 2011r. 
c) umowa dzierżawy z dnia 2 września 2002r. 
d) oświadczenie pisemne złożone przez pracownika Urzędu  Panią Danutę Cieślińska, 
Komisja ustaliła, że P. Szałański ujawnił fakt dzierżawy w oświadczeniu majątkowym zarówno 
w oświadczeniu złożonym na początku kadencji jak i  tym za rok 2010. Umowa dzierżawy 
została z P. Szałańskim zawarta2 września 2002 roku i wiąże strony do 1 września 2012 roku, 
umowa została zawarta na okres 10 lat. Grunty będące przedmiotem dzierżawy znajdują się 
na terenie wsi Strzyżki, jest to grunt klasy 3b o powierzchni 0, 62ha.Kopia umowy stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. Na wniosek Przewodniczącej Komisji, pracownik Urzędu. 
P. Danuta Cieślińska napisała oświadczenie , że radny Szałański opłaca podatek rolny i czynsz 
dzierżawy za te grunty i nie ma zaległości z tego tytułu. Oświadczenie to stanowi załącznik do 
protokołu Komisji. Po przeanalizowaniu wyżej wymienionych dokumentów Komisja 
postanowiła przeprowadzić jeszcze rozmowę z radnym J. Szałańskim, zostanie on zaproszony 
na kolejne posiedzenie Komisji Rewizyjnej. Jeżeli chodzi o drugi temat posiedzenia to 
członkowie Komisji oraz zaproszeni członkowie Rady Pani Wilińska i P. A. Koza zapoznali się z 
przedstawionymi dokumentami przez P. J. Bontala dotyczącymi wykonania uszczelnienia 



płyty betonowej w amfiteatrze letnim. Teczka zawiera 3 oferty oraz notatki służbowe w tym 
jedna dotycząca odbioru oraz umowę z wykonawcą i kopię  faktury za wykonaną pracę, 
ponieważ do Komisji wpłynął tylko wniosek Komisji Budżetowej a brak jest uchwały Rady 
zlecającej kontrolę tego zagadnienia. Komisja zdecydowała, że do czasu podjęcia  uchwały, to 
sprawy Komisja wróci w późniejszym terminie . Obecna na posiedzeniu Grażyna Wilińska  
przedstawiła informację o kosztach jakie poniosła kierowana przez nią  placówka na 
wykonanie podobnego zadania, takiej samej posadzki. Przedstawione informacje mogą mieć 
znaczenie w przypadku gdy zagadnienie zostanie później poddane kontroli. Jeżeli chodzi o 
pkt. 3 do czasu podjęcia przez Radę uchwały Komisja Rewizyjna nie będzie podejmowała 
działań. Na dzisiejszym posiedzeniu ustalono tylko, że będziemy musieli analizować wszystkie 
umowy, protokoły z przeprowadzonych kontroli i wszyscy stwierdziliśmy, że materiał jest 
bardzo obszerny i może być konieczne zaproszenie innych członków Rady do współpracy. 
Jako Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że udział w pracach komisji na jej pewnych etapach 
P. Arkadiusza Kozy jest wskazany. 
Pkt. 4 Przewodnicząca Rady Danuta Warszawska przekazała informacje o wniosku 
dotyczącym zwoływania posiedzeń Rady Miejskiej po godzinach urzędowania Urzędu. 
Członkowie Komisji uważają że sprawę tę należy poddać pod głosowanie na sesji Rady i 
wypowiedzieć się powinni wszyscy członkowie Rady, na tym posiedzenie Komisja zakończyła, 
żadnych wniosków do Burmistrza nie składała jedynie do Rady dotyczący zwoływania 
posiedzeń. 
 
2)  Pan  Kazimierz Powietrzyński   Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów, 
Szanowni Państwo w omawianym czasie Komisja Budżetowa zbierała się 2 razy. 
Pierwsze spotkanie  20 września 2011r. Komisja analizowała sprawozdanie z wykonania 
budżetu MiG Chodecz za I półrocze  2011r. i ten punkt będzie punktem obrad sesji, 
wysłuchaliśmy tego co miała nam do powiedzenia Pani Skarbnik, pierwsze półrocze wiadomo 
współczynniki i wskaźniki jeśli chodzi o budżet nie są niepokojące, zobaczymy czym się 
skończy drugie półrocze bo wtedy będziemy mieć płatności za inwestycje, będziemy mieć 
pełną wiedzę jeśli chodzi o ściągalność podatków i innych spraw. Następnym punktem tego 
posiedzenia było odstąpienie od wpłaty do budżetu Gminy nadwyżki środków obrotowych 
od Zakładu Gospodarki Komunalnej. Następnie ocena stanu ściągalności opłat za wodę i 
nieczystości stałe  i płynne, lokale komunalne. Jeśli Państwo sobie przypominacie  
mówiliśmy, że my jako Komisja Budżetowa będziemy się tym zajmować, szczególnie 
ściągalnością za  wymienione opłaty.  Nie może być tak, że jeden będzie płacił, a drugi nie.   
Na posiedzeniu był Pan Kierownik ZGK z Panią Księgową, przedstawili nam szereg 
dokumentów z których wynika, że jest znaczna poprawa jeśli chodzi o ściągalność za  opłaty, 
jednakże jeśli chodzi o opłaty za lokale komunalne są pewne problemy i ZGK  też trafia na 
pewien mur, bo są osoby z których komornik nie może ściągnąć należności. Jednakże coś  w 
tym zakładzie dzieje się, coś robimy w tym względzie. I  następnie chciałem Państwa 
przeprosić za opóźnienie obrad dzisiejszej sesji dlatego że 20 września br. przedstawiono 
nam punkt o którym będę mówił za chwilę. Tematem obrad dzisiejszych od godz. 9,00 była 
opinia w sprawie wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2011 roku i po wysłuchaniu opinii 
jaką wystawiła Regionalna Izba Obrachunkowa.  Opinia jest pozytywna, więc opinia Komisji 
Budżetu i Finansów również jest pozytywna jeśli chodzi o pierwsze półrocze wykonania 
budżetu 2011. Tematyką dalszą dzisiejszych obrad  była informacja dotycząca skutków 
finansowych dla Gminy związanych z wykonaniem drogi Przyborowo o długości 700 m. 
Projekt uchwały w sprawie zmiany do budżetu MiG Chodecz na rok 2011, projekt uchwały w 



sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej MiG Chodecz na lata 2011-2014, projekt 
uchwały w sprawie  zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  
Szanowni Państwo dnia 20 września Pan Burmistrz, Pani Skarbnik przedstawili nam sprawę 
budowy drogi w miejscowości Przyborowo, jednakże Komisja Budżetowa nie byliśmy 
przygotowani do tego typu rozmowy do wydania opinii, dlatego też  po burzliwej dyskusji 
przełożono posiedzenie i dyskusje na dzień dzisiejszy przed sesją.  
Dzisiaj spotkała się cała Rada  i w związku z tym było opóźnienie obrad sesji o pół godziny. 
Wniosek z dzisiejszego posiedzenia Komisji Budżetowej  oraz pozostali radni taki, aby zwołać 
specjalne posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów przy współudziale kierowników jednostek i 
głównych księgowych na którym będzie dyskusja o sytuacji Gminy do końca bieżącego roku. 
Sytuacja  dobra nie jest zwłaszcza, że wprowadza się następne inwestycje. Wnioski z Komisji 
to przygotować pełną informację dotyczącą skutków finansowych dla budżetu Gminy przy 
wprowadzeniu zadania budowy drogi w Przyborowie.  
Poza tym Komisja Budżetu i  Finansów wydała pozytywną opinię o wykonaniu budżetu za 
pierwsze półrocze 2011 roku, niejednomyślna opinia co do budowy drogi w Przyborowie, 3 
głosy za, 2 przeciw, 2 wstrzymujące. 
 
3)   Pan Wiesław Feliniak Przewodniczacy Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej 
W okresie miedzy sesjami Komisja Rolna i Infrastruktury Technicznej odbyła jedno 
posiedzenie na którym analizowała naliczanie opłat adiacenckich, sprzedaż działek w 
Lubieńcu i Mstowie, modernizację odcinka drogi w miejscowości Przyborowo,  utrzymanie 
przejezdności na drodze gminnej łączącej miejscowość Mielinek i Lubieniec, utwardzenie 
drogi w miejscowości Przysypka oraz zimowe utrzymanie dróg. Komisja Rolna analizując 
naliczanie opłat adiacenckich  omawianie tego punktu przełożyła na następne posiedzenie.  
Wnioski jakie wypłynęły z posiedzenia Komisji Rolnej do Burmistrza Chodcza stanowią 
załącznik do niniejszego protokołu. Komisja Rolna złożyła wniosek do Rady Miejskiej w 
związku z otrzymaniem przez Urząd MiG dotacji z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych 
przeznaczonych na modernizację odcinka drogi gminnej w miejscowości Przyborowo,  
decyzja jest pozytywna i Komisja zwróciła  się do Wysokiej Rady o podjęcie stosownej decyzji 
w tej sprawie. 
 
4)   Pan  Jerzy Stempczyński   Przewodniczacy  Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska 
Szanowni Państwo nasza Komisja spotykała się raz 14 września br. Tematyka dotyczyła stanu 
bezpieczeństwa porządku publicznego na terenie Miasta i Gminy za osiem miesięcy 2011 
roku. Utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy, szczególnie na terenach  
rekreacyjnych i związanych z odpoczynkiem. W sprawach bieżących również poruszaliśmy 
ściągalność opłat za wodę, kanalizację  i podobne sprawy prowadzone przez ZGK oraz Pan 
inspektor Drzewiecki informował nas o tak zwanych małych projektach, możliwości 
modernizacji terenów rekreacyjnych, szczególnie z uwzględnieniem terenu nad Jeziorem 
chodeckim. Gościliśmy po raz ostatni jeszcze  na posiedzeniu Komisji  Pana Komendanta 
Wojciechowskiego dla którego to była też ostatnia okazja przedstawić informacje o 
działalności Posterunku Policji, a dla nas była okazja podziękować  za pracę dla Samorządu i 
współpracę z Komisją Obywatelską. Pan Komendant stwierdził, że w okresie letnim raczej na 
naszym terenie było spokojnie nie było rzeczy problemowych. Nasza Policja na tle innych 
Komisariatów wypada  dość pozytywnie zresztą jak zawsze. Odnośnie innych  spraw to Pan 
Kierownik  Grzybowski udzielił  informacji o podjętych działaniach a mianowicie, że sporo 
osób które zalegały z płatnościami, pospłacało swoje zaległości za wodę, nieczystości oraz za 



mieszkania. Pan  Kierownik ZGK z własnej strony podjął wszelkie działania, aby dane 
zaległości jak najszybciej ustępowały i za to Komisja  dziękuje i ma nadzieję że dalsze będą 
skutkować tym, że te pieniądze do Zakładu wpłyną a następnie wpłyną do kasy Gminy. Jeśli 
chodzi o bieżące  sprawy to z uwagi na sytuację finansową Gminy dowiedzieliśmy się, że tak 
zwane małe projekty w zasadzie stanęły, gdyż Pan Drzewiecki za bardzo nie może 
przygotowywać z uwagi na brak zabezpieczenia finansowego. Aby złożyć wniosek  trzeba 
mieć środki własne w zależności od projektu. Jeśli chodzi o wnioski to chcieliśmy żeby, była 
taka propozycja aby spotkać się np. razem z członkami, Panem Kierownikiem ZGK oraz 
ewentualnie dłużnicy, którzy zalegają z płatnością aby wyegzekwować szybszy termin spłat 
ich zadłużeń. Proponowaliśmy również Pani Przewodniczącej aby podziękować Panu 
Komendantowi Wojciechowskiemu, który odchodzi an emeryturę  które zostało dziś 
dokonane.       
 
5)   Pani   Grażyna Wilińska  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty, Zdrowia , Kultury i Sportu. 
 W okresie między sesjami nie odbywały się posiedzenia Komisji.  
 
Dyskusja: 
Radna  Ewa Kwiatkowska zwróciła się z zapytaniem, czy z tych pieniędzy, które otrzymują  
podopieczni z Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  na świadczenia, to można te 
pieniądze przeznaczyć na opłaty za pobór wody z sieci  wodociągowej. 
Ponadto, czy zostanie  złożony wniosek na mały projekt co do Chodeczka  tzw. małe 
przedszkole. 
Kierownik MGOPS Pani Irena Grabowska odpowiedziała, iż nie ma takiej możliwości, każdy 
podopieczny otrzymuje decyzje  na określoną kwotę  i przeznacza na swoje świadczenia.  
Burmistrz Chodcza udzielił odpowiedzi co do zadanego pytania  w sprawie projektu  i 
wskazał, iż będzie złożony projekt  z  LGD. 

Ad. 4.   Sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Chodecz za I półrocze 
2011  roku. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej proszę   Skarbnik   Danutę Nowakowską o przedłożenie 
sprawozdania z wykonania  budżetu Miasta i Gminy  Chodecz za I półrocze 2011 roku.  
Skarbnik Miasta i Gminy  Danuta Nowakowska przedłożyła sprawozdanie z wykonania 
budżetu Miasta i Gminy Chodecz z I półrocze 2011 roku. Treść sprawozdania stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
Dyskusja- nikt z radnych jak i z zaproszonych gości nie zabrał głosu w tym punkcie. 
Radny Kazimierz Powietrzyński Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów  przedłożył 
opinie Komisji w przedmiotowej sprawie. Przedstawiona opinia pozytywna. Komisja nie 
miała uwag co do przedłożonego sprawozdania. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała sprawozdanie pod głosowanie. Za przyjęciem 
sprawozdania głosowało 14 radnych tj. jednogłośnie. 

Ad. 5.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 
2011.   
Skarbnik  Miasta i Gminy Chodecz Pani Danuta Nowakowska  przedłożyła projekt 
uzasadnienia co do zmian do budżetu na rok 2011. Treść stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  
Dyskusja. 
Radny Koza Arkadiusz  powiedział iż jest za budową drogi w Przyborowie, tylko ma jedną 
obawę, aby tak się nie stało z drogą jak z oczyszczalniami ,że były budowane w 



nieodpowiednim czasie, dostaliśmy od Marszałka środki finansowe i obawy są takie, że 
budowa miałaby się zakończyć przed 15 listopada br.  czy na pewno zdążymy przed złą aurą. 
Czy znowu się może okazać , że weźmiemy kredyt a pieniędzy od Marszałka  nie dostaniemy. 
A drugie mam pytanie do Pani Skarbnik,  do końca października jest termin spłaty kredytu, 
czy nie ma takiej opcji, aby go nie spłacać.  Przesunąć  kwotę 120 tys. na spłatę na później a z 
tych środków wykonać drogę. Może to finansowo wyszłoby lepiej. 
Pani Skarbnik nie jestem przygotowana do przedłożenia jak te raty by wyglądały kwotowo. 
Trzeba by było przesunąć raty z roku 2011 na rok 2013 najmniej. Bo rok 2012 mamy 
obciążony. Licząc byłyby to wysokie raty do spłaty. Trudno mi tak na szybko powiedzieć.  
Radny Feliniak Wiesław wskazał  iż budowa drogi we wsi Przyborowo jest  faktem 
potrzebnym, jeżeli występuje taka możliwość więc należy z tego skorzystać.   Należy ludziom 
otworzyć okno na świat bo tak można nazwać budowę tej drogi. Rozważyć ten problem i 
podjąć  właściwą  decyzję.  
Radny Szałański Jerzy  w miejscowości Przyborowo przy drodze którą proponują radni do 
modernizacji, to zamieszkuje tylko kilkoro rodzin. Natomiast nikt się nie zastanowił co do 
Komunalki,  nad zakupem maszyn dla tego zakładu w postaci śmieciarki czy też pługa 
odśnieżającego. Wskazał iż należy się zastanowić , czy bardziej jest potrzebna w Przyborowie 
droga, czy sprzęt profesjonalny   do odśnieżania. Wiemy jaki jest budżet tego roku. Jak 
można tylko myśleć o sobie , a pozostałe społeczeństwo Gminy pozostawić bez odśnieżania. 
Ten sprzęt jest niezbędny. 
Radna Grażyna Wilińska  dzisiaj stajemy przed trudnym dylematem, czy zaciągnąć kredyt na 
budowę drogi w Przyborowie. Proszę aby Pani Skarbnik powiedziała, jakie to będzie 
obciążenie budżetu . Czy przełożenie  spłaty raty kapitałowej na rok 2013 nie spowoduje 
zaburzenia całego budżetu. Ponadto  radna zwróciła się z zapytaniem czy nie można zrobić w 
roku przyszłym tej drogi. Poprosiła o przemyślenie, czy jest sens wziąć teraz ten kredyt i w 
tak późnym czasie jesiennym przystępować do modernizacji drogi gruntowej i nawierzchnia 
asfaltową. 
Radny Feliniak Wiesław wskazał,  nie odkładać tego zadania na później, nie jest to budowa 
drogi za  duże pieniądze. To że będziemy żyli na kredyt to tak będzie. 
Radny Szałański Jerzy  obecnie wziąć kredyt  to jest  ryzyko, może nastąpić pogorszenie 
sytuacji  w Gminie . Ponadto jest to zbyt późny okres czasowy, mogą pojawić się  
nieodpowiednie warunki pogodowe i cała sytuacja  będzie bardzo trudna. Postawił  pytanie 
dla  całej Rady, co jest ważniejsze  i pierwsze, czy właściwe i sprawne  odśnieżanie w okresie 
zimy przez Komunalkę, czy też późna budowa drogi . Pan Feliniak jako Przewodniczący 
Komisji Rolnej powinien dbać o sytuacje całej Rady a nie tylko wybiórczo. 
Radny Koza Arkadiusz osobiście jestem za budową drogi w miejscowości Przyborowo. Ale 
czy to czasowo nie będzie za późno jeśli chodzi o aurę. Zapytał  się  czy nie można byłoby 
spłaty raty kredytu 1.200 zł. przesunąć na późniejszy termin , jakie to rodziłoby skutki 
kwotowe ? 
Skarbnik Miasta i Gminy odpowiedziała, przesuwając spłatę 1200 zł. to trzeba by było 
przesunąć na rok 2013. Trudno jest to odpowiedzieć bez przygotowania. 
Radny Stempczyński Jerzy powiedział, iż taka dyskusja do niczego nie prowadzi trzeba z całej 
tej sytuacji trzeba wybrać coś konstruktywnego. Trzeba wziąć pod uwagę te argumenty, 
które wskazywała radna Grażyna Wilińska. 
Sołtys Soł. Brzyszewo Roman Kordel , była obiecana droga w Przyborowie wiele lat 
wcześniej, że będzie wykonana i do obecnej chwili nie została zrobiona. Wskazał iż należy 



wykonać drogę, mieszka tam wielu ogrodników którzy swoje warzywa wywożą na sprzedaż i 
niejednokrotnie droga ta jest trudna do   przejazdu. 
Radny Krupa Błażej jeżeli w tym roku nie wyłożymy  środków na drogę Przyborowo o 
długości 700m w kwocie 200 tys. to w czasie późniejszym nie zostanie zrobiona. Występuje 
obecnie taka możliwość w związku z tym należy przystąpić do podjęcia uchwały . Nie należy 
się zastanawiać, ponieważ może nie być drugiej takiej okazji do działania. Uważam , że 
powinniśmy głosować za podjęciem uchwały w sprawie budowy drogi w Przyborowie.  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów  Kazimierz Powietrzyński opinia  jest pozytywna i 
również dotyczy pozostałych opinii do  uchwał  budżetowych tak samo jak i na wszystkie inne 
uchwały pozostałe cztery uchwały budżetowe. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Grażyna Wilińska odczytała projekt uchwały w 
przedmiotowej sprawie. 
Uchwała została poddana pod głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, przy 
4 przeciwnych i 1 wstrzymującym. 
Uchwała Nr XII/53/11 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu Miasta 
i Gminy  na  rok 2011.  
Skarbnik Miasta i Gminy Danuta Nowakowska przekazała iż w związku z wprowadzeniem 
zadania  budowy  drogi w miejscowości  Przyborowo  przy przyjęciu uchwały w sprawie 
zmian do budżetu na rok 20011 należy podjąć uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta i Gminy na rok 2011 o następującej treści.  „W uchwale  
Nr XIX/93/08 Rady Miejskiej w Chodczu z dnia 03 października 2008r. w sprawie zaciągnięcia 
kredytu długoterminowego  należy wprowadzić w par. 2 , że spłata kredytu nastąpi w okresie 
od 02.01.2009r. do 31.05.2013r. „ 
Dyskusji w temacie przedmiotowej uchwały nie było. 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Pan Kazimierz  Powietrzyński przedłożył 
pozytywną opinię co do podjęcia przedmiotowej uchwały. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Grażyna Wilińska odczytała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Danuta Warszawska poddała projekt uchwały pod 
głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało   9 radnych, przeciwnych nie było, wstrzymało 
się 5 radnych. 
Uchwała Nr XII/54/11 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 7.  Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu  długoterminowego. 
Skarbnik Miasta i Gminy przedłożyła w związku z wejściem do budżetu zadania  budowa 
drogi w miejscowości Przyborowo należy  podjąć uchwałę   w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego w wysokości 200.000,- zł. w banku wyłoniony  w postępowaniu 
przetargowym na sfinansowanie spłat zobowiązań wynikających z zaciągniętych w latach 
minionych kredytów i pożyczek.  Źródłem dochodu z którego kredyt zostanie spłacony będą 
dochody własne gminy,  a zabezpieczenie kredytu stanowi weksel „in blanco” wraz z 
deklaracją wekslową na rzecz banku kredytującego. Poza tym spłata kredytu nastąpi w 
okresie od 30 lipca 2012 roku do 30 września 2016 roku. 
Dyskusji w przedmiotowym temacie nie było, Przewodnicząca  Rady poprosiła o przedłożenie 
opinii  przez Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów.  Przewodniczący przedłożył  
opinię    pozytywną do przedmiotowej uchwały. 



Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Grażyna Wilińska odczytała projekt uchwały w 
sprawie zaciągnięcia kredytu  długoterminowego. Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała 
projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 8 radnych, przeciwnych 5, 
wstrzymało się 1 radny. Uchwała Nr XII/55/11 została podjęta i stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 

Ad. 8.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
i Gminy  Chodecz na lata 2011- 2014. 
Skarbnik Miasta i Gminy  w ślad za zadaniem które Szanowna Rada przyjęła konsekwencja 
dalszą jest  że w uchwale Nr XI/52/2011 Rady Miejskiej w Chodczu z dnia 06 września 2011r. 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 
2011-2014 wprowadza się następujące zmiany, a mianowicie  określone są w postaci wykazu 
przedsięwzięcia zadań rzeczowych. 
Dyskusji w przedmiotowym temacie nie było.  
Przewodnicząca Rady  Miejskiej poprosiła Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów o 
opinię w przedmiotowym temacie. Pan Powietrzyński przedłożył pozytywną opinię. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w przedmiotowej sprawie.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem 
głosowało 9 radnych, przeciw nie było, wstrzymało się 5 radnych. 
Uchwała Nr XII/56/2011 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Radny Koza Arkadiusz zgłosił wniosek o wprowadzenie przerwy w obradach sesji na czas 
około 10 minut. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała zgłoszony wniosek pod głosowanie. Za  
wprowadzeniem 10 minutowej przerwy głosowało 14 radnych (jednogłośnie).  
Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła przerwę w obradach  jest obecnie godzina 12, 45  a 
więc przerwa w obradach do godz. 13,oo. 
Po przerwie Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady o godz. 13,oo 

Ad.  9.  Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej dla 
przeprowadzenia głosowania dla wyboru ławników do Sądu Rejonowego we Włocławku. 
Przewodnicząca  Rady Miejskiej przedłożyła  sprawę ta miał przedłożyć Seklretarz ,  w 
związku z pilnym wyjazdem  przedstawiła Przewodnicząca Rady , zgodnie z Dziennikiem 
Ustaw z dnia 2001 Prawo o ustroju Sadów Powszechnych zgodnie z art. 63  ławników do 
Sądów Rejonowych wybierają radni w głosowaniu tajnym. Art. 163  wybory ławników 
odbywają się najpóźniej do 30 października br. Głosowanie odbywa się tajne, w tym celu 
musi być powołana Komisja Skrutacyjna. 
W związku z powyższym należy powołać  Komisję Skrutacyjna dla przeprowadzenia wyboru 
ławników w głosowaniu tajnym. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej  zwróciła się do radnych o zgłaszanie kandydatur do składu 
Komisji.  Propozycje zgłoszono następujące: 
1) Krupa Błażej 
2) Wilińska Grażyna 
3) Szałański Jerzy 
W punkcie dyskusja- nikt z radnych i zaproszonych gości głosu nie zabrał. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Grażyna Wilińska  odczytała projekt uchwały w 
sprawie powołania  Komisji Skrutacyjnej. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem 
uchwały głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 2 radnych. Uchwała  



Nr XII/57/2011 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w  sprawie przyjęcia Regulaminu głosowania w wyborach 
ławników do Sądu Rejonowego we Włocławku. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej przedłożył projekt regulaminu  w sprawie przeprowadzenia 
tajnego głosowania nad zgłoszonymi kandydatami  na ławników do Sadu Rejonowego. 
Wskazała  iż  według przedstawionego regulaminu  radni  podejmą głosowanie tajne. Treść 
regulaminu stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Dyskusji nie było. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Grażyna Wilińska odczytała projekt uchwały  w 
sprawie  przyjęcia Regulaminu głosowania w wyborach ławników do Sadu Rejonowego we 
Włocławku. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej  poddała projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem 
uchwały głosowało 14 radnych, przeciw  nie było, wstrzymujących nie było. Uchwała   
Nr XII/58/2011  została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad.11.  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników. 
Radny  Stempczyński Jerzy   w myśl pisma Prezesa Sądu Rejonowego nasza Gmina otrzymała   
możliwość wyboru  3 ławników do  Sądu z zakresu spraw rodzinnych i nieletnich, 1 ławnika z 
zakresu prawa  pracy. Radny Stempczyński  przedłożył  opinię    Zespołu ds. opiniowania  
kandydatów na ławników sądowych . Zgłoszenia tylko wpłynęły 3  do Sadu Rejonowego z 
zakresu spraw rodzinnych i nieletnich. Powiedział iż odbyło się spotkanie Zespołu w składzie 
Stempczyński Jerzy, Anna Twardowska, Arkadiusz Koza na którym to spotkaniu zostały 
przeanalizowane dokumenty złożone przez kandydatów na ławników.  Zgłoszenia były w 
terminie do 30 czerwca br. Po dokonanej analizie  Zespół nie stwierdził nieprawidłowości. A 
zatem zgłoszonych zostało  
3 kandydatów a mianowicie : 
1) Aleksander Zbrożek 
2) Alina Tomczak 
2) Joanna Kwiatkowska,  
spełniają kandydacie wymogi  i dokumenty były przygotowane prawidłowo.  Była również 
opinia Komendanta Wojewódzkiego Policji również pozytywna. Zespół zaopiniował 
pozytywnie powyższe kandydatury. 
Dyskusji nie było. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Komisje  Skrutacyjną o przystąpienie do pracy.  
Komisja Skrutacyjna podjęła czynności związane z przeprowadzeniem aktu głosowania . 
Radni dokonali głosowania tajnego na uprzednio przygotowanych kartkach z trzema 
nazwiskami kandydatów i opieczętowanych pieczęcią Rady Miejskiej. Po dokonanym akcie 
głosowania  Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Pani Wilińska Grażyna odczytała protokół z 
głosowania. Treść protokołu stanowi załącznik do niniejszego protokołu obrad. W wyniku 
aktu głosowania  Przewodniczaca Komisji  Skrutacyjnej stwierdziła, że ławnikami zostali 
wybrani : 
 
1) Pani  Alicja Tomczak 
2) Pani  Joanna Kwiatkowska 
3) Pan                 Zbrożek 



Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Grażyna Wilińska  odczytała projekt uchwały w 
sprawie  wyboru ławników.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem 
uchwały głosowało 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących nie było. Uchwała  
Nr XII/59/2011 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego  protokołu.  
         

Ad. 12.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Powiatu 
Włocławskiego zadań z zakresu zimowego utrzymania dróg powiatowych oraz ulic leżących 
w ciągach   tych dróg w sezonie zimowym 2011/12. 
 Pan Jerzy Bontal przedłożył informacje na temat zimowego utrzymania dróg  gminnych i 
powiatowych. 
Bontal Jerzy jest to  temat znany, Powiat występuje do Gmin o przejęcie odśnieżania 
odpłatnie dróg powiatowych i ulic które są w ciągach tych dróg powiatowych. Pan Jerzy 
Bontal przedstawił również standardy  odśnieżania . Treść stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. Jeżeli chodzi o koszt 1 miesiąca utrzymania odśnieżania wynosi 14.935,34 zł. 
Dyskusja:   
Radna Kwiatkowska Ewa jaki był koszt utrzymania w roku poprzednim odśnieżania w 
miesiącu i czy Pan Kierownik chce się podjąć tego zadania. 
Kierownik ZGK Chodecz odpowiedział  - w kwocie 11.800zł. przy czym brakowało środków 
finansowych, ale w końcowym efekcie środki się bilansowały. Kierownik chce się podjąć tego 
zadania. 
Opinii Komisji Rolnej nie ma ponieważ Komisja się zbierała we wrześniu gdzie wówczas nie 
było jeszcze przygotowanego projektu. 
Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w przedmiotowej sprawie.  
Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. Za  głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 
Uchwała Nr XII/60/11 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 

Ad. 13.  Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Chodczu przeprowadzenia kontroli (budowa przydomowych oczyszczalni ścieków). 
Przewodnicząca Rady Miejskiej przekazała iż  na wniosek Komisji Budżetu i Finansów,  
zlecono  Komisji Rewizyjnej kontrolę zgodnie ze Statutem Rady Gminy  i ustawy o 
samorządzie gminnym. 
Dyskusji w przedmiotowej sprawie nie było. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w przedmiotowej sprawie.  
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 
Uchwała Nr XII/61/2011 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
       

Ad . 14. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Chodczu przeprowadzenia kontroli (modernizacja amfiteatru letniego). 
Przewodnicząca Rady wskazała iż  Komisja Budżetu i Finansów  zleciła przeprowadzenie 
kontroli przez Komisję Rewizyjną , projekt uchwały został sporządzony na podstawie Statutu i 
ustawy o samorządzie gminnym. 
Radna Kwiatkowska Ewa wskazała  iż  będzie prosiła o poszerzenie składu Komisji Rewizyjnej 
o radnych którzy swoją wiedzą będą służyli dodatkową radą.   
Dyskusji  nie było. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w przedmiotowej sprawie.  
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 



Uchwała Nr XII/62/2011 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
   Ad. 15. Stanowisko Rady Miejskiej w Chodczu w sprawie poparcia inicjatywy Powiatu  
      Włocławskiego dotyczącej przeznaczenia gruntów należących do Agencji Nieruchomości  
      Rolnych OT w  Warszawie będących w administrowaniu OHZZ Sp. Z o.o. w Chodeczku na  
      cele związane z edukacją publiczną. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Grażyna  Wilińska przekazała iż Starosta Powiatu 
Włocławskiego wystąpił  do Agencji  Nieruchomości Rolnych w Warszawie o powierzchnię 2 
ha  dla potrzeb edukacyjnych dla Zespołu Szkół w Chodczu. Szkoła nie posiada swojego 
boiska i terenu przylegającej przy szkole.  Temat ten był stawiany na posiedzeniu Komisji 
Oświaty i został  zaopiniowany pozytywnie. Chodzi o to aby w opracowywanym Studium 
wpisać, że 2 ha przeznacza się na edukację publiczna , kulturę i sport. Chodzi o rozbudowę 
placówki. 
Pani Ewa Kwiatkowska czemu ma służyć stanowisko Rady do tego tematu. Są to grunty  
klasy III . Są to gruntu blisko szkoły, uprawiane przez OHZ z należytą pieczołowitością. Czemu 
ma służyć to stanowisko Rady. Poza tym kto by przeznaczył grunty klasy III pod budowę. Na 
tym etapie Rada nie powinna stawiać swojego stanowiska. Można wybrać inne grunty o 
niższej klasie. Jest to konkretna działka  w konkretnie określonym miejscu. Zakład nie 
znajduje się  w upadłości Anie też likwidacji. 
 
Radny Szałański Jerzy czy nie lepiej byłoby rozbudować tą placówkę , przecież chodzą tu 
nasze dzieci, wnuki i placówka winna się rozwijać. 
Radna Wilińska Grażyna będę optowała za tym aby podjąć stanowisko przez Radę i wpisać 
do Studium zagospodarowania przestrzennego . 
Jerzy Bontal  Rada  Miejska może podjąć stanowisko aby wpisać  do Studium grunty o 
powierzchni  2 ha z  przeznaczeniem  na cele edukacyjne. 
Wiceprzewodnicząca przedłożyła opinię  Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu jest 
pozytywna. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała  stanowisko pod głosowanie. Za głosowało 13 
radnych, przeciw 1, wstrzymał 0.  
Przewodnicząca Rady przedmiotowe stanowisko zostało przyjęte.  
     
     
Ad. Punktu 16. : Interpelacje i zapytania Radnych. 

Pani Przewodnicząca: Bardzo proszę Pan Kazimierz, Radny Kazimierz Powietrzyński. 

Pan Powietrzyński:  Panie Burmistrzu,  chcę wiedzieć kiedy się będą  odbywały  komisje co do 

podatków i opłat na rok 2012, kiedy będą założenia do budżetu na rok 2011 i czy stawki 

podatków będą zmieniane czy będą utrzymane?  

Pan Burmistrz: Jeszcze nie, spokojnie,  na dniach będą informacje co stawek podatków i 

opłat Ministra Finansów. 

Pan Powietrzyński: Pytam dlatego, że chcę by w ciągu dwóch tygodni zwołać posiedzenie 

komisji. 

Pan Burmistrz: No wiemy wszystko spokojnie, na dzisiaj jeszcze nie. 



Pani Przewodnicząca: Dobrze, dziękuję. Czy Ktoś jeszcze chce zabrać interpelacje, zapytanie. 

Nie. Ktoś jeszcze chce, nie widzę, więc przechodzimy do siedemnastego punktu czyli sprawy 

bieżące i wolne wnioski. 

Ad. Punkt 17.: Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Pani Przewodnicząca: Chciałabym Państwa poinformować, że otrzymałam od Pana 

Burmistrza informację w sprawie - odpowiadając na pismo z dnia 10 sierpnia 2011 roku w 

sprawie załączonej korespondencji pisma pracownika Samorządowego Zespołu Placówek 

Oświatowych w Chodczu dnia 15 czerwca 2011 roku uprzejmie informuję, że Zespół obsługi 

Placówek Oświatowych Miasta i Gminy w Chodczu, zamierzam pozostawić w dalszym ciągu 

w budynku szkoły. Jednocześnie informuję, że zatrudnienie jednostek zostało zmniejszone o 

jeden etat. Jeszcze chciałabym przedstawić również informacje która otrzymałam od Pana 

Burmistrza dnia 5 września 2011 roku, która została skierowana do Pana Molewskiego, 

Urząd Miasta i Gminy w Chodczu wzywa  do odwrotnego usunięcia awarii technicznych przy 

domowych oczyszczalni ścieków wskazanych podczas, podczas wiosennego przeglądu 

między gwarancyjnego. Kserokopie protokołów oczyszczalni z awariami otrzymał 

przedstawiciel Waszego zakładu uczestniczący w przeglądzie Pan Marek Biebrzycki , 

ponieważ od wyżej wymienionego przeglądu upłynęło ponad pół roku, uważamy że jest to 

stanowczo za długi okres oczekiwania na usunięcie tych często, często bardzo drogich awarii. 

Sprawę prosimy traktować  jako bardzo pilną tym bardziej, że rolnicy u których te awarie 

wystąpiły od usunięcia tych usterek warunkują dokonanie pełnych wpłat udziałów. Ponadto 

prosimy o dokończenie montażu przepompowni w oczyszczalniach w których wykaz 

otrzymała Wasza firma. Rozpoczęcie montażu tych przepompowni  w miejscowości 

Sobiczewy a następnie zaniechaniu ich dalszego montowania spowodowało to  jeszcze 

większe zdenerwowanie zainteresowanych rolników. Sprawa jest tym bardziej dziwna, że 

problem montażu tych przepompowni był przedmiotem uzgodnień z Burmistrzem Chodcza z 

Prezesem Waszej firmy Panem Marcinem Molewskim. Prosimy  o poważne potraktowanie 

podniesionych wyżej spraw. Również dostałam pismo od Pana Kazimierza Lipińskiego z 

Chodeczka, Pana sołtysa Chodeczek. Proszę o wyjaśnienie czy zgodnie z obowiązującym 

prawem odrolnionego grunty w sołectwie Chodeczek do potrzeb podniesienia ich wartości.  

Pan  Kucharski na poprzednim posiedzeniu zadałem Pani trzy pytania na które nie uzyskałem 
odpowiedzi do dnia dzisiejszego. Mam jedną sprawę a mianowicie  w protokołach Komisji 
Rady Miejskiej  Przewodniczący  winni  pisać  szczegółowo przebieg posiedzenia  a w 
szczególności  dyskusje rozszerzyć jak również głosy przeciwne w dyskusji. Przewodniczący 
Komisji Rady Miejskiej winni przestrzegać realizację  planu pracy, zawarte w nim tematy  
powinny być realizowane zgodnie  z zapisem. Jeżeli ktoś z radnych nie chce pełnić funkcji 
radnego, więc niech się zrzeknie. Niech wykonuje to co ślubował . 
Przewodnicząca Rady Miejskiej przekazała iż paragraf 38 Statutu Gminy, uważam że wszyscy 

radni się zgodzą , że działają zgodnie ze  statutem i starają się przestrzegać zapisy w Statucie. 

A informacje związane z problemami Gminy są przekazywane na bieżąco. 



Pan Kucharski nie odpowiedziała mi Pani na żadne zadane pytanie, ponawiam udzielenie 

odpowiedzi co do przewodniczenia posiedzeniom wspólnych Komisji Rady, Radca prawny 

miała się wypowiedzieć co do tej sprawy. 

Przewodnicząca Rady  nie widzę chętnych do dyskusji, a więc zamykam dwunaste obrady 

sesji Rady Miejskiej w Chodczu. 
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